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Water Tanks Entry Procedure for Routine Cleaning/Maintenance/Repair

進入水箱進行一般清潔，維修和修理之程序
Application  應用
This procedure can apply to all water tanks in the buildings on campus, except the followings:  

這程序可應用於本校園內之所有大廈水箱，除了下列水箱:

1. All Fire Services water tanks

所有消防系统之水箱。

2. Water tanks in Semi-cir Building, LG3, Lift Number 3.   
半圓大樓，三號升降機 ，LG3水箱房內之水箱。
3. Water tanks in LG7 Lawn Fountain
地下七樓 (LG7) 草地噴水池地下泵房內之水箱。
4. Surge tank of the Outdoor Swimming Pool. 

室外游泳池之運水箱。
5. Flush Water Tank of the Sea Water Pump House.

海水泵房內之沖水水箱。
Water Tank Entry   進入水箱
Confined Space Entry Form must be filled and send to relevant office before the commencement of work. 
工作前必須填妥  “進入密閉空間表格” 並交給有關部門。

Hazardous Operations  危險性工作
Health, Safety and Environment Office should be informed before the entry when hazardous operations (such as welding and use of chemicals, etc.) have to be done inside the Water Tank.

若要在水箱內進行任何具有危險性工作 (例如燒焊及使用化學物品等等)，必須事先通知健康、安全及環境處。

Certificate  証書

All water tank entrants must hold a valid “Certified Worker” certificate and attendants must hold a valid “Competent Person” or “Certified Worker” certificate.
所有進入水箱者必須持有有效的 “核准工人” 証明書。 駐守人必須持有有效的 “合資格人士” 或  “核准工人” 証明書。



P. T. O.  請轉後頁
Equipment 器具

Four-gas detector and communication equipment must be prepared before, and used during, the water tank entry. Other equipment, such as ventilation equipment, ladder, torch/lights, hand tool, safety harness, life lines, hard hat, Wellington boots, must be prepared and used, if needed.

進入水箱前和後，一定要使用四種氣體探測器和通訊器具。其它器具，例如通風設備，手扶梯，電筒/照明燈，手工具，安全吊帶，獨立救生繩，安全帽和長筒水靴等如有需要一定要準備好及使用。

Work Procedure  工作程序
1. This safety procedure must be briefed to all certified workers and understood before the entry. 

進入水箱前，一定要宣讀此安全程序給予所有核准工人及確保他們明白。

2. Safety equipment must be ready before the work commences.  
工作前安全器具一定要準備好。
3. Remove the tank cover and drain out all water. 

移開水箱蓋和排放出所有存水。
4. The atmosphere in the tank must be tested with the Four-gas monitor before entry. 

進入水箱前，一定要用四種氣體探測器測試水箱內之大氣情況。

5. The attendant(s) must, during the entire entry, stay at the entrance of the tank and frequently communicate with the certified workers inside the tank. 

駐守人一定要守候在水箱出入口附近並經常和水箱內之核准工人保持聯絡。
Accident/Abnormal Condition  意外/不正常的情況
In case of accident or feeling uncomfortable, the entrant(s) must evacuate from the water tank at once and seek the help from Security Control Centre and inform supervisor immediately, if needed.
如遇意外或感覺不適，進入者應立刻撒離水箱及如有需要立即向保安控制中心尋求援助或/和通知上級。
Adverse Weather  壞天氣
Work in the water tank on the roof of the building must be stopped and people must leave for a safe place if the weather turns bad, such as STRONG WIND, THUNDERING, LIGHTING or/and HEAVY RAIN.
如果天氣轉壞，例如有強風，行雷，閃電或大雨，所有人一定要停止在大廈天台水箱之工作及離開至安全之地方。

Enquiry  查詢

For enquiry, please contact Health, Safety and Environment Office at ext. 6520 or 6538.

若有任何疑問，請聯絡健康、安全及環境處，內線 6520或6538查詢。 
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